
 

               
 
REPUBLIKA HRVATSKA     
ISTARSKA ŽUPANIJA  
GRAD LABIN 
Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, 
Gradskog vijeća i opće poslove 
Klasa: 021-05/22-02/52 
Urbroj: 2163-4-01-22-1 
Labin, 22. prosinac 2022. 
                                 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 15. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. prosinca 2022. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Prvo pitanje se tiče parkiranja. Znamo da je ispod zgrade Fine parkiralište od IUR-a od srednje 
škole. Nažalost nije kapacitetom dovoljan za potrebe centra Labina pogotovo od kada se prije 
dvije godine zatvorio plato ispred velikog kupatila. Govorilo se da će tamo biti parkirna garaža. 
Zanima me koji je plan Grada po tom pitanju. Da li postoji dokumentacija, rokovi i neki planovi 
u vezi rješavanja te problematike.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju Grada Labina: 
 
„Krenut ćemo od parkirne kuće, parkirne garaže, već kako smo je nazivali, u Rudarskoj, ispod 
Fine. Tu postoji projektna dokumentacija, ona je izrađena, izrađen je i troškovnik. Ona je bila 
završena 2019. godine. Procijenjena vrijednost u tom trenutku je bila 6.500.000 kuna + PDV. 
Naravno da je napravljena priprema da bi se moglo pristupiti realizaciji. Isto tako je sada u 
tijeku, pri završetku smo idejnog rješenja za garažnu kuću Đil. To su nekakve podloge da bi 
se moglo odlučivati na koji način pristupiti njihovoj realizaciji. Grad Labin sigurno da u suradnji 
s labinskom tvrtkom Labin 2000 sagledava cijelo područje grada Labina i na taj način će se 
sigurno odlučivati i način financiranja. Sigurno će postojati lokacije gdje će Grad Labin, da li 
kroz program održavanja, da li kroz investicijske projekte graditi određene lokacije parkirališta 
i uređivati parkirališta ali isto tako postoje lokacije koje će Grad Labin rješavati možda na neki 
drugi način. Da li je to davanje koncesija, da li je to javno privatno partnerstvo. To su sve 
mogućnosti koje jedinice lokalne samouprave imaju kako to realizirati. Vjerujemo da su upravo 
garaže Đil i garaža kod Fine takve lokacije koje bi mogle imati uvjete za zadovoljiti ova dva 
načina financiranja. Bitno je da sada zgotovimo tu dokumentaciju da se onda kroz narednu 
godinu to, nakon što bude izvršene sve ove studije koje radi Labin 2000, da se napravi ta jedna 
kategorizacija pojedinih lokacija parkirališta i vidi način rješavanja samih lokacija, i izgradnje i 
financiranje.“ 
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